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„Mit tud tenni az agrártárca annak érdekében, hogy a magyarországi tejtermeló7 r
tisztességes termelői árhoz jussanak? ”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez

Tisztek Miniszter Úr!

Az utóbbi évben drasztikusan visszaesett a tej felvásárlási ára. Tavaly januárban még 10 5
forintot fizetett a termel őknek egy liter tejért a tejipar, mostanra ez az összeg kevesebb mint a
felére, mindössze 48 forintra esett vissza . Egy liter tej előállítása nagyjából 70 forintra rúg ,
így a jelenlegi felvásárlási ár a termelők önköltségi árát sem fedezi . Miközben a felvásárlási
ár drasztikusan csökkent, a nagy mennyiségű importtejnek köszönhetően a kereskedelemben
érdemben nem változott a tej ára.

Jelen körülmények között a hazai tejfeldolgozók helyzete tehát válságosra fordult .

A fentiek alapján kérdezem Miniszter Urat :

Mivel indokolja a tejtermelőket sújtó, roppant alacsony felvásárlási árakat ?
Mit tud tenni az agrártárca annak érdekében, hogy a magyarországi tejtermel ők
tisztességes termelő i árhoz jussanak?
Milyen lehetőséget lát arra, hogy az országba áramló gyenge min őségű tej és tej-szerű
termékek behozatalát megnehezítse?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . január 22 .
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